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OBEC BECHEROV 
Becherov 135, 086 35 Becherov 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Becherove  
konaného dňa 25.05.2025 v zasadačke obecného úradu 

 
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia.  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Návrhová komisia. 
4. Nákup automobilu. 
5. Návrh na odpredaj pozemku v majetku obce. 
6. Záverečný účet obce za rok 2024. 
7. Výročná správa obce za rok 2024. 
8. Akcia Deň detí. 
9. Vstup do obce. 
10. CZS v Becherove. 
11. Zníženie energetickej náročnosti kultúrno-správnej budovy v obci Becherov. 
12. Cezhraničná spolupráca obcí patriacich do združenia gmin povodia Wisloka a PSK 

pri zvyšovaní odolnosti voči prírodným katastrofám v dôsledku klimatických zmien 
posilnením spolupráce záchranných zložiek v oblasti krízového manažmentu. 

13. Individuálne potreby obcí cez MF SR. 
14. Výzva v rámci NRO cez OÚ Bardejov. 
15. Nový dodatok s firmou na odvoz odpadu. 
16. Rôzne. 
17. Uznesenie. 
18. Záver. 

 
 
Prítomní:       podľa prezenčnej listiny. 
 
1/ Starosta obce všetkých prítomných privítal, ospravedlnil účasť  p. Grivnu a následne 

zasadnutie otvoril.  
 
 
2/  Za zapisovateľa bola navrhnutá Mgr. Marianna Felegiová za overovateľov zápisnice 
     Ing. Júlia Bogdanová a Marián Grivna.  
 
 
3/  Návrhová komisia Ing. Vladimír Choma a Jozef Dinis.  
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4/ Starosta obce informoval poslancov o možnosti zakúpiť 9. miestny automobil pre potreby 

obce. Jedná sa o to, že napr. pri cestovaní na detské súťaže sa prevažne používa vozidlo avia, 
keďže novšie vozidlo Iveco je len 6. miestne. Avia podľa TP je ročník 1987, či o 2. roky to 
bude 40.ročné vozidlo. Samozrejme, že sa o ňu staráme najlepšie ako vieme, ale vek je vek. 
Pre pohodlie a bezpečnosť je kúpa vozidla nevyhnutná. Jedná sa o vozidlo Toyota Proace, 
ročník 2018, najazdených má cca 180.000 km, od prvého majiteľa za 10.000,- €. Majiteľom 
vozidla je p. Martin Dušenka, bytom v Chmeľovej. Po prieskume trhu bolo zistené, že takéto 
vozidlá sa predávajú od 16.500,- € hore. Nasledovala debata o výhodách a rizikách tejto 
kúpy. Následne starosta obce vyzval poslancov, aby hlasovali. Za kúpu vozidla boli p. 
Grivna, Dinis a Choma, zdržali sa p. Felegiová a p. Dušenková. 

 
 
5/ Aby sme mali finančné prostriedky na zakúpenie automobilu a nemuseli čerpať 

z rezervného fondu, starosta obce navrhol odpredať časť parcely CKN č. 1649. Parcela sa 
nachádza na Hrabníku oproti terajšej výstavbe. Jej momentálne využitie je na 
poľnohospodárske využitie. Navrhol z predmetnej parcely vyčleniť časť na odpredaj, tak 
aby obci ostal existujúci vchod na túto časť Hrabníka. Tento zámer je z dôvodu, že pri 
rozšírení vodovodu je potrebné, aby vodovod bol na obecnom pozemku a prístup na 
parcely za predmetným pozemkom. Nasledovala debata o tomto návrhu. Starosta obce dal 
hlasovať, kto je za vyhlásenie VOS na odpredaj časti parcely CKN č. 1649. Za vyhlásenie 
VOS hlasovali p. Grivna, p. Dinis a p. Choma. Zdržali sa p. Felegiová a p. Dušenková. 
Na základe tohto hlasovania, uložili poslanci starostovi obce dať vypracovať geometrický 
plán na vyčlenenie časti pozemku na odpredaj.  

 

6/ Hlavný kontrolór obce Ing. Renáta Kurucová predniesla poslancom stanovisko HK  
    k záverečnému účtu obce za rok 2024, v ktorom odporučila celoročné hospodárenie schváliť 

bez výhrad.  Poslanci zobrali stanovisko HK k záverečnému účtu na vedomie.  
     Jednotlivé položky si spoločne prešli a boli poslancom vysvetlené. Poslanci následne 

Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2024 jednohlasne schválili. Zároveň 
schválili použitie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu.  

 
 
7/ Každý poslanec obdržal Výročnú správu obce za rok 2024. Následne si spoločne celú  
     správu prešli, starosta odpovedal na niektoré dotazy týkajúce sa tejto správy. Poslanci 
     schválili Výročnú správu obce za rok 2024 jednohlasne. 
 

8/ Starosta obce informoval poslancov, že po minuloročnom spojení troch obcí Becherov, 
Chmeľová a Stebník sa akcia Deň detí toho roku uskutoční v Becherove. Z tohto dôvodu, 
starosta obce zvolal na deň 31. 05. 2025 hasičskú brigádu na úpravu okolia ihriska. Po 
dohode s organizátormi každá obec prispeje sumou minimálne 350 €. Z našej strany bude 
potrebné ešte zabezpečiť elektrickú energiu a dodávku vody pre hygienu a atrakcie. Na 
základe týchto informácií poslanci jednohlasne schválili finančné prostriedky na túto 
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akciu podľa potreby, avšak minimálne 350 €. Starosta obce požiadal poslancov, aby boli 
súčinní pri organizovaní akcie.  

 

9/ Pri vstupoch do obce zo strany od Bardejova a od strany PR máme osadené tabule 
s privítaním. Nosná časť privítacej tabule je zo železa. Vplyvom, pravdepodobne zimnej 
údržby, je táto časť opäť zhrdzavená napriek tomu, že sme nový náter dávali pred cca 4. 
rokmi. Momentálne starosta obce odstránil zo strany od Bardejova privítaciu tabuľu 
a požiadal poslancov o ich návrhy na riešenie tejto situácie. Rozprúdila sa debata o možných 
riešeniach. Poslanci a starosta sa dohodli, že každý pouvažuje o možných variantoch 
privítacej tabule.  

 
10/ Projekt Zriadenie centra zdieľaných služieb v Becherove bol ukončený  30. 04. 2025. 

Momentálne prebieha na MV SR kontrola žiadosti o zúčtovanie 1. zálohovej platby 
a kontrola  žiadosti o 2. zálohovú platbu. Vyúčtovanie sme povinní urobiť do 30. 05. 2025, 
ale už teraz vieme, že tento termín nie sme schopní dodržať, keďže výsledky zo 
spomínaných kontrol nám neboli doručené. Spomínané žiadosti sme zaslali začiatkom 
apríla, takže zdržanie nastalo na strane MV SR. Slávnostné otvorenie CZS v Becherove 
(budova Okresného úradu v Bardejove) bude dňa 02.06.2025 za účasti Predsedu NR SR 
Richarda Rašiho, štátneho tajomníka MV SR Michala Kaliňáka a Primátora mesta 
Bardejov Borisa Hanuščáka. 

  Čo sa týka CZS je možnosť zúčastniť sa výzvy MIRRI SR na personálne kapacity CZS. 
Podporených môže byť až 10 pracovných miest. Táto výzva by výrazne ušetrila obciam 
združených v CZS finančné prostriedky. Výzva je na obdobie 3 rokov. Po vysvetlení 
všetkých súvislostí poslanci jednohlasne schválili účasť obce Becherov, ako štatutárnej 
obce SOÚ obcí okresu Bardejov v tejto výzve.  

 
 
11/ Zníženie energetickej náročnosti kultúrno-správnej budovy v obci Becherov. Starosta obce 

informoval poslancov, že v rámci tejto výzvy prebehli verejné obstarávania na dodávateľa 
projektovej dokumentácie  a externého riadenia projektu. Po spracovaní kompletnej 
dokumentácie bola žiadosť v stanovenom termíne podaná na Environmentálny fond. 
Dúfame, že budeme konečne úspešní. Poslanci aktuálny stav v tejto výzve zobrali na 
vedomie.  

 
 
12/ Cezhraničná spolupráca obcí patriacich do združenia gmin povodia Wisloka a PSK pri 

zvyšovaní odolnosti voči prírodným katastrofám v dôsledku klimatických zmien 
posilnením spolupráce záchranných zložiek v oblasti krízového manažmentu. V rámci 
tohto projektu nám boli dodané všetky objednané veci od firmy, ktorá vzišla z prieskumu 
trhu. Následne bola podaná žiadosť o preplatenie nákladov. Poslanci aktuálny stav v tejto 
výzve zobrali na vedomie.  

 
 
13/ Individuálne potreby obcí cez MF SR. Starosta obce podal žiadosť na MF SR v rámci výzvy 

na individuálne potreby obcí. Keby sme boli úspešní, mohli by sme postaviť ďalšiu garáž 
za hasičskou zbrojnicou. Garáž by slúžila pre uskladnenie hasičského materiálu 
zakúpeného v rámci výzvy cezhraničnej spolupráce a na parkovanie novokúpeného 9-
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miestneho vozidla a hasičskej avie. Poslanci tento stav vzali na vedomie.  
 
14/ Výzva v rámci NRO cez OÚ Bardejov. Obec reagovala na výzvu vyhlásenú OÚ 

v Bardejove. Predmetom našej žiadosti je zakúpenie kontajnerového WC s fekálnym 
tankom. Kontajnerové WC by bolo uložené na obecnom pozemku v blízkosti ihriska 
a NKP. Využívali by to veriaci navštevujúci gréckokatolícky chrám, turisti navštevujúci 
NKP a návštevníci podujatí konajúcich sa na ihrisku. Poslanci podanie výzvy zobrali na 
vedomie.   

 
 
15/ Nový dodatok s firmou na odvoz odpadu. Obci bol doručený nový návrh dodatku s firmou 

KOSIT EAST, s.r.o. ako s nástupníckou firmou firmy FÚRA, s.r.o., ktorá nám doposiaľ 
vykonávala vývoz odpadu. Hlavný rozdiel oproti cenám určeným v Dodatku č. 2 je v tom, 
že pribudla nová položka paušálnej platby na obyvateľa. To znamená, že zaplatíme 0,06 € 
(bez DPH) na obyvateľa pri každom odvoze. Počet obyvateľov bude určený podľa údajov 
zo Štatistického úradu SR. V našom prípade to bude: 0,06 x 1,23 = 0,0738 x 280 
obyvateľov = 20,66 €/vývoz. 20,66 x 26 vývozov = 537,26 €. Problémom je, že firma 
KOSIT má prakticky na východnom Slovensku monopol. Aj po debate s ostatnými 
starostami okolitých obcí nebola nájdená alternatíva. Z tohto dôvodu starosta obce navrhol 
poslancom momentálne Dodatok č. 3/2025 schváliť. Poslanci jednohlasne schválili 
Dodatok č. 3/2025 a uložili starostovi obce dodatok s firmou KOSIT EAST podpísať.  

 
 
16/ V rôznom neboli žiadne dotazy ani pripomienky.  
 
 
17/  Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie. 
 
     

Nakoľko  neboli žiadne dotazy ani pripomienky starosta obce p. Jozef Gmiterko sa 
       poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie ukončil.  
 
 
Zapisovateľ:                                                                                          Overovatelia zápisnice:  
Mgr. Marianna Felegiová                                                                           Ing. Júlia Bogdanová 
                                                                                                                    Marián Grivna  
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